
Protokół Nr XXV/16 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 czerwca 2016 roku 

Otwarcie obrad – godz. 15.07 

Zamknięcie obrad – godz. 18.09 

Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 

Ad. 3 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z 
dnia 31 maja 2016 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z 
dnia 3 czerwca 2016 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku 
obrad: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0      wstrzymało się - 0 . 

Ad. 7 

Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 31 maja 2016 roku do 28 
czerwca 2016 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 



 
Ad. 8 
 
DRUK NR 1 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2015 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał uchwałę nr III/79/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 12 kwietnia 2016 roku w sprawie pozytywnej opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Gminy Radków za 2015 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu) oraz odczytał opinię 
Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków i protokół 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 2 czerwca 2016r. na którym Komisja badała 
sprawozdanie i wypracowała następujące wnioski:  

1. wydać pozytywną opinię o realizacji i wykonaniu budżetu Gminy Radków za 2015r. 
2. Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miejskiej o udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków z tytułu wykonania budżetu Gminy Radków za 
2015 rok. 

 
Przewodniczący RM - odczytał uchwałę nr III/135/2016 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 8 czerwca 2016 roku w sprawie pozytywnej opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Radków za 2015 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu) oraz odczytał projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Radków za 2015 rok, następnie poprosił pozostałe Komisje RM o opinie w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przewodniczący RM poprosił o głosowanie nad przyjęciem przedmiotowego projektu 
uchwały. 
Głosowało 15 radnych: za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2015 rok. 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i 
Gminy Radków absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Radków za 2015 rok i 
poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały: 
 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przewodniczący RM poprosił o głosowanie nad przyjęciem przedmiotowego projektu 
uchwały. 
Głosowało 15 radnych: za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Burmistrz - podziękował za udzielenie absolutorium; uważa, że realizacja wszystkich zadań 
przynależnych Gminie wymaga bardzo szerokiej współpracy i wyrozumiałości za którą 
podziękował wszystkim pracownikom, radnym i dyr. jednostek organizacyjnych oraz 
sołtysom Gminy Radków. 
 
O godz. 1649 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
Obrady wznowiono o godz. 1703. 
 
DRUK NR 3 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do Porozumienia na rzecz 
realizacji projektu pn. „Tradycje naszego pogranicza” 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
 
DRUK NR 4 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do Porozumienia na rzecz 
realizacji projektu pn. „Wspólne dziedzictwo - jeden cel” 
 
Przewodniczący RM -odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 5 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Miasta i Gminy Radków” 
 
Przewodniczący RM - odczytał uzasadnienie do projektu uchwały i poprosił o przedstawienie 
opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 6 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

J. Gorczycki - uważa, że zapis w druku nr 5 zaprzecza zapisowi w druku nr 6 - w druku nr 6 § 
2 ust. 2 pkt. 2 zapis mówiący o odbieraniu odpadów komunalnych zbieranych selektywnie 
odbywa się zgodnie z harmonogramem z minimalną częstotliwością raz na dwa miesiące a 
w druku nr 5 § 9 ust. 2 pkt. 4 zapis dotyczący wywozu odpadów na obszarach wiejskich 
według harmonogramu raz na miesiąc, co zaprzecza zapisowi w druku nr 6. 
 
M. Pejski - wyjaśnił, że zapis mówi o minimalnym wywozie raz na dwa miesiące. 
 
J. Gorczycki -  w druku nr 6 jest mowa co dwa miesiące. 
 
Sekretarz Gminy - wyjaśniła, że punkt który podnosi radny dotyczy usuwania odpadów z 
terenów publicznych, natomiast w Regulaminie jest mowa o terenie nieruchomości. 
Regulacje dotyczą więc 2 różnych obszarów. 
 
J. Gorczycki - uważa, że wysyłając transport do Tłumaczowa może odebrać odpady w 
jednym dniu z całej wsi. 
 
Sekretarz Gminy - wyjaśniła, że nie można mówić że zapisy dwóch uchwał są ze sobą 
sprzeczne, ponieważ uchwały w swojej treści nie są sprzeczne dotyczą różnych obszarów - 
obszarów terenów publicznych i obszarów nieruchomości prywatnych.  
 
Burmistrz - dodał, że obsługą wywozu odpadów nie zajmuje się Urząd czy uchwałodawca, 
Urząd określa kierunki i obszary funkcjonowania a za zlecenie udzielone podmiotowi 
zajmującego się zbiórką odpadów, transportem i zabezpieczeniem odpadów Urząd płaci od 
ilości masy odpadów odebranych i dostarczonych a nie od ilości wykonanych kursów. 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radny zadowolony jest z udzielonych wyjaśnień.  
 
J. Gorczycki - nie wystarczająco są jasne zapisy w druku nr 5 i 6. Radny zapytał czy dalej 
będą stosowane wywozy popiołu w soboty przez pół roku i czy będą darmowe kubły. 
 
Burmistrz - zaproponował, aby odpowiedzi udzielił Prezes RUK, który odpowiedzialny jest za 
zbiórkę, zagospodarowanie i transport odpadów. 
 
M. Punda - wyjaśnił, że nie będzie zmian w sprawie zbiórki popiołu, który jest odbierany 
oddzielnie co wynika z niższej ceny przy odbiorze na składowisku odpadów. Są to 
oszczędności w codziennym działaniu spółki. Zbiórka popiołu będzie się odbywała na 
dotychczasowych zasadach.  
 
M. Pejski - wyjaśnił, że w przedstawionym harmonogramie do końca roku, który jest 
opublikowany na stronach internetowych jest zawarta zbiórka popiołu z harmonogramem 
dniowym w poszczególnych dniach od okresu grzewczego. W sprawie punktu cytowanego 
przez radnego w druku nr 6 zapisano selektywna zbiórka nie mniej niż raz w miesiącu a w 
Regulaminie zapisano z minimalną częstotliwością jest to gra słów ale chodzi o to samo. W 
umowie z wykonawcą usług zastosowano miesięczny harmonogram zbiórki selektywnej dla 
wszystkich miejscowości. 
 



S. Kołodziejczyk - w uchwale zapis mówi  nie mniej niż raz w miesiącu. Radny zapytał czy od 
miesiąca stycznia mogłyby być to dwa miesiące według tego regulaminu. 
 
M. Pejski - wyjaśnił, że podpisano umowę do końca br. i jeżeli nic się nie zmieni w 
ustawodawstwie nie będzie zmian częstotliwości wywozu odpadów selektywnych. Układ 
kodowy zostanie rozszerzony na pozostałe miejscowości aby wskaźniki zbiórki selektywnej 
były wyższe. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 7 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 
straży pożarnych 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy        

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 8 w sprawie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w 
Gminie Radków na lata 2016-2026 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy        

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 9 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy - wniosła autopoprawkę do DRUKU NR 9 i 10 polegającą na zwiększeniu 
planu wydatków na zadanie pn. „Remont dróg dojazdowych do gruntów rolnych w 
Raszkowie” o kwotę 129 800 zł. Zadanie dofinansowane jest z budżetu Województwa 
Dolnośląskiego w wysokości 340 200 zł. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy        

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały z naniesioną 
autopoprawką: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 10 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2016 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy        

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały z naniesioną 
autopoprawką: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 9 
 
Pan Sławomir Doroszko - mieszkaniec Ścinawki Dolnej, który mieszka w okolicy wysypiska 
śmieci. Poinformował o trudnej sytuacji mieszkańców Ścinawki Dolnej zamieszkałych w 
pobliżu usytuowanego wysypiska śmieci, które miało być super ekologiczne i super 
praktyczne a które stał się codzienną torturą. Zapytał czy radni byli z wizytacją na wysypisku 
aby zobaczyć jak wysypisko działa jak może być uciążliwe dla mieszkańców tam 
mieszkających. Z władzami wysypiska nie da się rozmawiać obiecują że będzie lepiej ale nic 
nie robią.  Zwrócił się z prośbą o rozwiązanie problemu. 
 
Burmistrz - poinformował, że do przedstawionych zarzutów ustosunkuje się na piśmie. 
Burmistrz doskonale zna sytuację w tym rejonie bo robi wiele inwestycji dla ludzi tam 
mieszkających aby żyło im się łatwiej i lepiej. Składowisko funkcjonuje od 1992 roku, uważa, 
że Pan Doroszko powinien strategicznie rozpoznać teren przed podjęciem decyzji o 
zamieszkaniu w tej okolicy. Burmistrz uważa, że problemem należy zająć się wspólnie a na 
sygnał od mieszkańców została wysłana komisja na wysypisko i rozpoznała sprawę. 
Burmistrz zdaje sobie sprawę, że trudno mieszka się w okolicy wysypiska ale jest umówiony 
na spotkanie z naczelną dyrekcją wysypiska gdzie Burmistrz będzie żądać 
odpowiedzialności za zasmradzanie Gminy. Gmina nie budowała i nie finansowała budowy 
składowiska odpadów. Gminne składowisko zostało zamknięte decyzją Marszałka 
Dolnośląskiego, które na dzień dzisiejszy będzie rekultywowane przez RUK, który otrzymał 
dofinansowanie. Burmistrz zajmie się sprawą. 
 
S. Doroszko - Burmistrz ma rację, że Gmina nie budowała wysypiska ale Gmina zgodziła się 
na budowę wysypiska w takiej formie. Od dwóch lat walczy z władzami wysypiska aby coś 
się zmieniło bez skutku.   
 
Burmistrz -  uważa, że każdy mieszka gdzie chce a Pan sam wybrał to miejsce. 
 
S. Doroszko - składowane są sprasowane kostki, z którym nic nikt nie robi. Składowane 
kostki powinny być składowane pod zadaszeniem wtedy by nie gniły i nie byłoby smrodu. 
 
S. Hajłasz - poinformował, że radni RM byli na wysypisku. 
 
S. Doroszko - zapytał czy był smród. 
 
S. Hajłasz - odpowiedział twierdząco. Pan Doroszko dostanie odpowiedz na piśmie 
 
M. Pejski - poinformował, że kostka nie zalega na placu. Zostało około 300 ton a dziennie 
wywozi się około 100 ton. 
 
S. Doroszko - uważa, że należy wymusić na firmie aby odpady przechowywać pod 
zadaszeniem. 
 
S. Hajłasz - zamknął dyskusje. 
 



B. Proszek - jako reprezentant wszystkich OSP zaprosił w imieniu Zarządu Gminnego  
wszystkich obecnych na zawody sportowo-pożarnicze, które odbędą się w dniu 2 lipca 
2016r. w Ścinawce Dolnej. 
 
 
Ad. 10 
 
Nie złożono. 
 
Ad. 11 
 
Burmistrz - nie zgadza się ze słowami Pana Doroszko o zaniechaniu działań przez 
Burmistrza. Nie można zarzucać Burmistrzowi, że nie interesuje się  i nie zna sprawy 
uciążliwości wysypiska śmieci w Ścinawce Dolnej. Wielokrotnie uczestniczył w spotkaniach z 
prezesami spółki na których naciska o podjęcie działań w zagospodarowaniu odpadów. Po 
tych działaniach były reprymendy. Były spotkania Komisji Ochrony Środowiska Rady Powiatu 
Kłodzkiego oraz z szefem Ochrony Środowiska z rejonu wałbrzyskiego z interwencją o 
podjęcie działań zmuszające do zakończenia inwestycji. Cały czas są podejmowane 
działania w sprawie wysypiska. Przeprosił za taką sytuację 
Burmistrz - poinformował, że Pani Danuta Florczak została powołana na stanowisko 
dyrektora Zespołu Szkół w Radkowie przy ul. Jagiellońskiej 2 na okres od 1 lipca 2016r. do 
31 sierpnia 2019r.  
 
Przewodniczący RM - odczytał pismo Pana Marka Jagódki dotyczące zbadania przez Radę 
Miejską w Radkowie sprawę niegospodarności Burmistrza Miasta i Gminy Radków ze 
szkodą dla budżetu gminy w związku z zawartą umową na odzyskanie VAT. Przewodniczący 
RM odczytał propozycję odpowiedzi sporządzoną na bazie stanowiska wypracowanego 
przez Komisję Rewizyjną. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie, czy Rada Miejska popiera stanowisko 
wypracowane przez Komisję Rewizyjną i przygotowany projekt odpowiedzi: 
Głosowało 15 radnych:   za -15     przeciw - 0        wstrzymało się - 0 
 
Przewodniczący RM - poinformował o złożonej skardze Pani Haliny Chodakowskiej do 
Wojewody Dolnośląskiego we Wrocławiu na Radę Miejską w Radkowie w sprawie 
niewłaściwego rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Radków oraz odczytał 
odpowiedz Wojewody Dolnośląskiego, który uznał skargę za bezzasadną. 
 
Przewodniczący RM - odczytał pisma Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w 
sprawie przyznanych  dotacji w ramach budżetu za 2016 rok Pani Ludmile Hnatów na 
remont zamku kapitanowo w Ścinawce Średniej oraz Parafii Nawiedzenia NMP w 
Wambierzycach na remont Bazyliki. 
 
Ad. 12 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
Protokołowała:                Przewodniczący RM 
Lucyna Połowczuk         w Radkowie 
                   Stanisław Hajłasz 
 
 


